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Beknopt verslag van de vergadering van de auditcommissie op 28 mei 2020

Tijd: 15.30 uur
Locatie: Digitale vergadering via Teams

Aanwezig: De heer C. van Erp raadslid / voorzitter
De heer B. van der Heijden raadslid
De heer D. van Boxtel director publieke sector, PwC1

Mevrouw A. Kros senior manager, PwC
De heer R. Wijdeven wethouder
De heer H. Brouwer concerncontroller
Mevrouw P. Hurkmans secretaris
Mevrouw L. Kilian plv. griffier

Afwezig: /

1. Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering waarna de commissie de agenda ongewijzigd vaststelt.

2. Mededelingen
Er zijn geen mededelingen gedaan. 

3. Vaststellen verslag van de vergadering op12 december 2019
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Bespreken jaarstukken 2019
De heer Van Boxtel geeft aan dat de controlewerkzaamheden als gevolg van de 
coronacrisis nagenoeg geheel digitaal zijn afgerond. Dat gaat volgens hem niet bij alle 
gemeenten even gemakkelijk, maar in Bernheze ging het goed. De heer Brouwer beaamt 
dit. De heer Van Boxtel wijst op de goedkeurende verklaring die reeds is toegevoegd. Ten 
aanzien van het sociaal domein is nog sprake van enige onzekerheid zoals dat vanaf het 
begin van de invoering van het sociaal domein het geval is. Bij een verklaring kijkt de 
accountant ook een jaar vooruit. De coronacrisis begon in maart 2020 en heeft daarmee 
geen financiële gevolgen voor de jaarcijfers van 2019. Het college heeft de mogelijke 
gevolgen en onzekerheden toegelicht in het jaarverslag en de toelichting op de 
jaarrekening. De heer Van Boxtel geeft aan dat het niet goed mogelijk is om de 
toekomstige effecten van de coronacrisis voor Bernheze in te schatten, maar voor PwC 
was er geen reden om het oordeel aan te passen. De heer Van Boxtel sluit af met de 
woorden dat in Bernheze sprake is van een gezonde financiële positie, maar met een flinke 
uitdaging voor de toekomst.

De heer Van der Heijden wijst op de Vpb-verplichting2, met name ten aanzien van 
bouwgrondexploitaties en vraagt wat de gevolgen van de coronacrisis zijn. De heer 
Brouwer antwoordt dat dit afhankelijk is van hoe de bouwgrondexploitatie en woningmarkt 

1 PwC = PricewaterhouseCoopers Accountants N.V.
2 Vpb = vennootschapsbelasting
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zich ontwikkelt. Die ontwikkeling is onzeker. De heer Van Boxtel vult aan dat niet per 
definitie sprake is van een Vpb-verplichting op grondexploitaties.

Mevrouw Kros licht de kernboodschappen toe (pagina 2 accountantsrapport). 

Mevrouw Kilian meldt dat de Duisenberggroep, bestaande uit vier raads-/burgerleden, twee 
programma’s uit het jaarverslag gaat analyseren. De Duisenberggroep zal beoordelen of 
deze programma’s de informatie bevatten die de raad nodig heeft om zijn controlerende 
taak naar behoren in te kunnen vullen. Kan de raad bijvoorbeeld beoordelen of de 
afgesproken resultaten zijn behaald? De Duisenberggroep streeft naar een korte 
rapportage rond 2 juni.

De auditcommissie heeft verder geen vragen en bedankt de ambtelijke organisatie en de 
accountant voor het goede werk.

4a. Afspraak maken over toelichting door lid auditcommissie in 
commissievergadering(en) en/of raadsvergadering 
De heer Van Erp zal in de commissie BS, bij de behandeling van de jaarstukken, een korte 
toelichting geven over de bespreking van de jaarstukken door de auditcommissie.

5. Rondvraag en sluiting
De heer Van Boxtel vraagt of het gewenst is dat hij de vergadering van de commissie BS 
bijwoont om vragen te beantwoorden. De commissie acht dit niet nodig, maar bedankt de 
heer Van Boxtel voor zijn aanbod.

De voorzitter sluit de vergadering om circa 16.00 uur.


